
Referat fra styremøte nr. 5 - 2025, NBSK avd Bergen & omegn  
 
Dato:   Mandag 2.6.2025 
Tid og sted:  kl. 19.00. Hos Elisabeth og Trond 
Til stede:  Elisabeth, Trond, Anne C, Øystein, Anne M, KjersA 
Fravær:  
 

Sak 1:  Godkjenning av møteinnkalling  
 Vedtak: Godkjent 
Sak 2:  Godkjenning av referat fra styremøtet nr. 4/2025 
 Vedtak: Godkjent 
Sak 3:  Innkommet post 

Vedtak: Brønnøysundregisteret har notert leders bortgang, og ber om 
Albakemelding straks det foreligger opplysninger om ny leder. Jfr. Sak 5 med 
årsmøte/valg av ny leder.  

  
Sak 4: Økonomisk status 

Vedtak: Kasserer gikk igjennom status. Kommet inn Appemidler siden siste 
møte. Ingen utestående regninger. Økonomien er fortsaP god og stabil. 

Sak 5:  Ekstraordinært årsmøte onsdag 4. juni kl. 19:30 Kirkevoll skole 
(personalrommet) med valg av ny leder 
Vedtak:  
- Anne leder møtet 
- Valgkomiteens innsAlling legges fram  
- Styret ordner med kaffe og noe å bite i ePer at møtet er ferdig 

- Øystein legger ut på nyP påminning om møtet -  
- Øystein følger opp med melding Al Brønnøysundregisteret om styrets nye 

sammenseSng - Vise Al protokoll fra årsmøte 
- Elisabeth og Trond handler inn kaffe og noe å bite i 
 
Sak 6: Medlemsmøte vedr. RaseutsMlling i 2026 på Kirkevoll skole reN eNer årsmøtet 
Vedtak: 
- Øystein leder møtet 
- Øystein legger fram to ulike modeller Al rasespesial for NBSK avd. Bergen og 

omegn – enten i 2026 eller i 2027 for medlemmene. 
 
Sak 7: Sommeravslutning i friluPsområdet i Kollevågen Askøy onsdag 11. juni kl. 
18.00-22.00 
Gjennomgang av det prakAske opplegget for kvelden. 
Vedtak:  
- KjersA lager invitasjon, legger ut på FB og Øystein sender det på e-post Al 

medlemmene  
- Elisabeth og Trond tar med grillkull, tennvæske og fyrsAkker  
 



Sak 8: Terminlisten for høsten 
Vedtak: Terminlisten utsePes, og saken vil bli diskutert på neste styremøte innen 
utgangen av juni. 
 
Sak 9: Eventuelt 
a) Premie Al Torpo  

Vedtak: klubben tar med en premie; to neP med godbiter, Elisabeth og Trond 
ordner, og pakker inn 

b) Forslag om å etablere årlig minne om Nina – viser Al innspill fra Gerda Hagerup: 
«Det hadde vore fint å sa7 opp eit minne om Nina, som kan delast ut årleg.  Setje opp 
statu7ar, for utdeling, kanskje ikkje som mestvinnande eller vandrepokal som går Bl 
odel og eige, men ha andre kriteriar for utdeling..    Min tanke er jo at det kunne heita 
“kaffikoppen”»…     

     Vedtak: vi kommer Albake Al høsten med avklaring 
c) Styret vil gjennomgå hvem som har adgang Al å administrere / moderere FB-siden 

og hjemmesiden Al klubben. 
 

     
 

Neste møte onsdag 25.6.25 
 
 
Ref. KjersB  
 
 
 
 
 


